
عقـاب شکسـت دور رفـت را جـبران
کرد

والیبالیست های جوان تیم عقاب سبلان در یک هفته مانده به پایان
رقابت های لیگ یک ، فعل خواستن را در مهاباد به خوبی صرف کرده و
با یک پیروزی دلچسب در زمین حریف ، گوشه ای از توانایی های خود

را نشان دادند.
مهاباد تماشاگرانی خونگرم و ورزش دوست دارد و در میان رشته های
مختلف ورزشی ، والیبال در آن شهر از یک جایگاه خاص بهره می برد.
تماشاگران مهابادی در دیدارهای نماینده شهرستان در رقابت های
لیگ، ورزشگاه را به تسخیر خود در می آورند و با تشویق های بی
امان عرصه را برای تیم های میهمان تنگ می کنند. پیروزی در فضای
سنگین سالن سرپوشیده مهاباد کار آسانی نمی تواند باشد و بدون شک
پیروزی یاران اردبیل در مقابل تیم قدرتمندی چون شهرداری مهاباد

کاری ستودنی و قابل تقدیر می باشد.
گزارش بازی نیز نشان می دهد که تیم ها در فکر آن بوده اند که
پیروز زمین مسابقه را ترک نمایند و این که تعیین تکلیف به گیم
پنجم کشیده می شود نشان از یک رقابت شانه به شانه دارد. در چنین
شرایط حساسی که بر یک دیدار غلبه پیدا می کند تیمی می تواند
پیروزی را به دست آورد که بهتر بتواند از فرصت های به دست آمده
استفاده نماید و این بار یاران عقاب سبلان در رسیدن به هدف بهتر
عمل کرده و در نتیجه با دست پر از میدان مهاباد برگشته اند تا
خود را برای آخرین دیدار لیگ در فصل جاری آماده کنند و بدین
ترتیب در مقابل تماشاگران باصفای اردبیل در رقابت با تیم قزوین

نیز حداکثر امتیاز را به اندوخته های قبلی خود اضافه نمایند.
بارها گفته ایم که جدای از نتایج به دست آمده و جایگاه تیم در
جدول رده بندی حضور تیمی از اردبیل در لیگ دسته یک والیبال کاری
بسیار ارزشمند ، قابل تقدیر و به یادگار ماندنی است. تلاش دست
اندرکاران این تیم برای حضوری آبرومندانه در رقابت ها را نمی
توان کتمان کرد و مسلما تماشاگران و علاقه مندان به ورزش، قدردان
زحمات افرادی هستند که امتیاز لیگ یک را برای اردبیل به ارمغان
آوردند، تیم را حمایت و مدیریت کردند، رهبری و مسؤولیت فنی تیم
را پذیرفتند و در نهایت سهمیه تیم را در لیگ دسته یک برای فصل

آینده حفظ نمودند.
در کنار این همه اقدام مناسب و قابل تحسین باید مسؤولین و دست
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اندرکاران تیم نیز این حق را به دیگر علاقه مندان و فعالان عرصه
ورزش بدهند که همواره مانند آنها فکر نکنند. آنهایی که حرفی در
ارتباط با تیم و یا عملکرد تیم در رقابت ها داشته باشند بر زبان
بیاورند و چنین نباشد که با کوچک ترین انتقاد برآشفته شوند و
برای خاموش کردن صدای برخی ها که بخواهند مواردی از نقاط فنی و
یا رفتارها و عملکردها را مورد اشاره قرار بدهند هجمه ای را آغاز
بکنند. در این ارتباط نیز رفتار صادقانه مورد انتظار می باشد .
رفتار دوگانه و بیان نظرات به توسط دیگران نمی تواند کاری قابل

قبول باشد.
همه نوشته ها و مطالبی که در ارتباط با والیبال از آغاز فصل در
نشریه و سایت منعکس شده در آرشیو موجود می باشد. امیدواریم رفتار
ما چنان نباشد که همه حرف ها و مطالب موافق خود را در انعکاس ،
وظیفه بدانیم و با یک انتقاد کوچک و به حق، خون طرف را مباح
تشخیص داده و دستور به راه اندازی کمپین بر علیه منتقدین را صادر

نماییم.
وظیفه یک خبرنگار بیان واقعیت هاست و مسلما در چنین مواردی باید
در انتظار عکس العمل ها بود، به شرطی که هرگونه اقدام در چارچوب

اخلاق ورزشی و رعایت اصول مردانگی و جوانمردی باشد.
کسانی که برای توسعه و پیشرفت والیبال در اردبیل تلاش می کنند
نامی نیک از خود به یادگار خواهند گذاشت و مسلما آنهایی که دلسوز
ورزش و والیبال استان هستند در انجام وظایف خود و جدا کردن سره

از ناسره کوتاهی نخواهند کرد.
حکایت

ملا شتری اجاره کرد تا به سفر برود. او بر شتر سوار شد و صاحب شتر
افسار شتر را گرفت و به راه افتادند. در راه، شتربان زیر لب و
گاهی هم بلند ملا را مسخره می کرد. بین راه به کاروانی رسیدند
.شخصی این صحنه را دید و به ملا گفت: آیا می دانی و می شنوی که

شتربان چه می گوید؟
گفت: بله! پرسید: پس چرا از خود عکس العمل نشان نمی دهی؟

گفت: اگر او مرا به مقصد می رساند و مسیر درست است ، این حرف ها
مهم نیست ، هر چه می خواهد بگوید. حالا اگر والیبال ما به مقصد می
رسد و سختی ها را پشت سر می گذارد و به هدف نهایی دست پیدا می
کند ایجاد جو بر علیه ما هیچ ایرادی نخواهد داشت، به خاطر
سربلندی و سرافرازی والیبال همه آن رفتارها را به جان خریده و به

دیده منت پذیرا می شویم.
اما در بهترین شرایط و در ایده آل ترین حالت همچنان وظیفه خواهیم
داشت که نقاط مثبت را بستاییم و از انعکاس کمبود ها و برخی



رفتارهای غیر قابل قبول خودداری نکنیم. هرچند که گفته ها و نوشته
های به حق ما منجر به کم لطفی ها و تحریک بعضی ها بر علیه ما

بوده باشد.
به هر حال والیبال ما در مسیر جدیدی گام گذاشته است. حضور تیمی
از استان در لیگ یک و تثبیت موقعیت آن در اولین سال از این حضور
می تواند نوید روزهای خوب و سرشار از موفقیت در آینده را بدهد.
مسلما نادر فلاحی رئیس هیات والیبال استان به همراه دیگر دست
اندرکاران تیم عقاب سبلان برای حضوری قدرتمندانه در رقابت های سال
آینده از فردای پایان لیگ برنامه ریزی خواهند کرد و هیچ شک و
تردیدی نباید داشت که در این ر اه تماشاگران و علاقه مندان ورزش
اردبیل به همراه رسانه ها، آنها را در پیمودن راهی که انتخاب

کرده اند مورد حمایت قرار خواهند داد.
مردم و طرفداران ورزش از کسانی که برای سربلندی والیبال استان
برنامه ریزی نمایند و گام های موثر و مطمئن بردارند پشتیبانی می
نمایند و چنانچه کسانی بخواهند خواسته و یا ناخواسته در این راه

مانع ایجاد نمایند با عکس العمل های مناسب مواجه خواهند شد.


